

原

**TÜRK TİCARET OFİSİ**  
**土耳其貿易辦事處**  
**TURKISH TRADE OFFICE**

編號:14

日期:2014/03/04

受文者: 教育部 / 文化部 / 台北歐洲學校

主旨: 位在土耳其東南安那托里亞的梅爾辛省耶尼縣, 私立梅爾辛森林中小學校 (Private Mersin Doğa College), 將於 2014 年五月份舉辦 "第七屆國際阿合麥提·耶希青少年繪畫比賽" (7<sup>th</sup> INTERNATIONAL AHMET YESIL PAINTING COMPETITION TERMS Of REFERENCE), 敬邀包括台灣在內的全球 6~13 歲間的年齡, 並在校就讀的學童及青少年朋友!

敬啟者:

有關土耳其教育部來函表示土耳其位於東南安那托里亞的梅爾辛省耶尼縣 (Mersin - Yeni Sehir) 私立梅爾辛森林中小學校 (Private Mersin Doğa College) 將針對學齡 6 ~13 歲的小學及中學仍在校就讀的學生, 於 2014 年 5 月間, 舉辦全球 "第七屆國際阿合麥提·耶希青少年繪畫比賽" (7<sup>th</sup> INTERNATIONAL AHMET YESIL PAINTING COMPETITION TERMS Of REFERENCE), 並誠摯地歡迎台灣所有符合同等學齡的校內學生, 踴躍報名參加!

注意事項:

- 一. 2014 年 5 月 22 日 (星期四), 17:00 前, 須將作品寄達主辦單位。(以郵戳為憑)
- 二. 2014 年 5 月 24 日 (星期六), 將在當地主辦的校園內公開評審。
- 三. 2014 年 5 月 26 日 (星期一), 於網站上公佈得獎者名單。
- 四. 2014 年 6 月 6 日 (星期五) 19:30 分, 將於梅爾辛省的文化中心頒獎。
- 五. 郵件寄送地址及聯絡人, 如下:

Add:

Ozel Mersin Doga Koleji  
Gokcebelen Mah, 33195 Sok.  
Kapi No. 1, Yeni Sehir / Mersin - Turkey

Contact person:

Mr. Beyza Öner BELCI  
TEL: +90(324)473 2421  
FAX: +90(324)473 2425



1030026618 收文:103/03/11

Web; [www.mersindogakoleji.com](http://www.mersindogakoleji.com) /e-mail; [mersindogakoleji@gmail.com](mailto:mersindogakoleji@gmail.com)

Web; [www.ahmetyesil.com](http://www.ahmetyesil.com) / e-mail: [ahmetyesil33@ttmail.com](mailto:ahmetyesil33@ttmail.com)

其, 比賽的資格及報名表格影本附上, 希冀 貴部會(學校)能將此一訊息  
轉呈給各校(生), 為盼! 謝謝您!

順致 最崇高的敬意!



Ismet ERIKAN  
代表



PRIVATE MERSİN DOĞA COLLEGE  
7<sup>th</sup> INTERNATIONAL AHMET YEŞİL PAINTING COMPETITION  
TERMS of REFERENCE

**INTRODUCTION:** Our school has been raising modern, self-confident individuals who are far from taboos, questioning, respectful to the nature, to our country and to the world in line with the aims and principles of Turkish National Education. With the education and schooling programmes that have been improved for 26 years; having the responsibility of raising qualified students through scientific, sporting, cultural and artistic activities our school took Traditional Ahmet Yesil Painting Competition that has been held for 12 years on a local and national level to an international level in 2006-2007 year of study.

- AIM :**
- 1) To create a painting language among Turkish and World children.
  - 2) To contribute to the cultural interaction among schools.
  - 3) To introduce Mersin with its culture, art, history and natural beauties.

We invite all the world children aged between 06-13 to invite this competition.

**ELIGIBLE COUNTRIES:** All countries

**REGULATORY BOARD**

Hamza ŞİMŞEK	: Private Mersin Doga College Founder
Kaşım ATEŞ	: Private Mersin Doga Anatolian High School Principal
İbrahim BELCİ	: Private Mersin Doga Primary&Secondary School Principal
Çiğdem SERDAR	: Private Mersin Doga Anatolian High School Deputy Manager
Çimen AKAN	: Private Mersin Doga Primary School Deputy Manager
Arzu TİMAÇ	: Private Mersin Doga Secondary School Deputy Manager
İbrahim TOKASLAN	: Painting Teacher
Halime ÖNCÜ	: Painting Teacher
Beyza ÖNER BELCİ	: English Teacher
Tülay EROĞLU	: Literature Teacher

**EXECUTIVE COMMITTEE**

Çimen AKAN	: Private Mersin Doga Primary School Deputy Manager
Arzu TİMAÇ	: Private Mersin Doga Secondary School Deputy Manager
İbrahim TOKASLAN	: Painting Teacher
Halime ÖNCÜ	: Resim Öğretmeni
Ahmet YEŞİL	: Painter
İrem DOLUNAY	: Private Mersin Doga Schools Public Relations Specialist
Mine NANE	: Private Mersin Doga Primary&Secondary Schools Parent-Teacher Association
Nurten ÖZTÜRK	: Private Mersin Doğa College Parent-Teacher Association Member

**MEMBERS OF THE JURY**

* Ahmet YEŞİL	(Painter)
* Prof. CebraİL ÖTGÜN	(Gazi University Fine Arts Faculty, Painting Department, Academic Member)
* Assist. Prof. Veli MERT	(Mersin University, Fine Arts Faculty, Painting Department, Academic Member)
* Assist. Prof. Orçun ÇADIRCI	(Mersin University, Fine Arts Faculty, Painting Department, Academic Member)
* Zehra GÜRLER	(Mersin Nevit Kodallı Anatolian Fine Arts and Sports Highschool Painting Teacher)

## COMPETITION SCHEDULE :

1. Productions which arrive to our school until 22 May, 2014, 5 p.m will be evaluated.
2. After the painting competition that will take place in the garden of our school on 24 May 2014, Saturday the works of the local Ahmet Yeşil Painting Competition and the works of International Ahmet Yeşil Painting Competition will be evaluated in two distinct categories.
3. The name of the winning students will be announced on our website on 26 May, 2014, Monday.
4. The competitors who come out will be awarded in an award ceremony that will take place in Mersin Cultural Center on 06 June 2014, Friday
5. The competitors who will not be able to attend to the ceremony personally can take their awards through the consulate in Turkey, and the competitors who attend from another city in Turkey must take their awards personally.
6. The accomodation charges of the students who attend the award ceremony from other cities or other countries will be paid by Mersin Doga College as full pension. (Participants within Turkey 1 night, participants out of Turkey 2 nights) However the transportation charges belongs to the participant.

## APPLICATION ADDRESS : Private Mersin Doga College

Gökçebelen Mah. 33195 Sk. Kapı No :1

Yenişehir/Mersin/TÜRKİYE

Tel : 090 (324) 473 24 21 (4 Lines) Fax : 090 (324) 47324 25

[www.mersindogakoleji.com](http://www.mersindogakoleji.com) [mersindogakoleji@gmail.com](mailto:mersindogakoleji@gmail.com)

[ahmetyesil33@ttmail.com](mailto:ahmetyesil33@ttmail.com) [www.ahmetyesil.com](http://www.ahmetyesil.com)

## COMMUNICATION :

### Beyza ÖNER BELCİ

Telephone : 090 (324) 473 24 21 ( 4 Lines ) ( Interior 134 )

Fax : 090 (324) 473 24 25

E-mail : [mersindogakoleji@gmail.com](mailto:mersindogakoleji@gmail.com)

### Çimen AKAN

Telephone : 090 (324) 473 24 21 ( 4 Lines ) ( Interior 117 )

Fax : 090 (324) 473 24 25

E-mail : [mersindogakoleji@gmail.com](mailto:mersindogakoleji@gmail.com)

### Çiğdem SERDAR

Telephone : 090 (324) 473 24 21 ( 4 Lines ) ( Interior 138 )

Faks : 090 (324) 473 24 25

E-mail : [mersindogakoleji@gmail.com](mailto:mersindogakoleji@gmail.com)

## CONDITIONS OF ACCESSION :

- 1) The competition is international and will be held in age groups (05-07) – (08-10) – (11-13) in 3 categories.
- 2) Students who accommodate in Mersin may attend the 13th Local Ahmet Yeşil Painting Competition which will take place in Mersin Doga College's garden.
- 3) For the paintings:
  - Size : 35-50 cms drawing paper
  - Subject : Free
  - Technique : Free
  - Materials : Free
- 4) Competitors are supposed to fill in the form below and stick it behind the drawing paper. ( Nameless works will not be evaluated )
- 5) Each student can attend the competition with one work.
- 6) The paintings that attend the competition will not be given back and may be exhibited in different activities in our school.
- 7) Prescribed by law all the 5846, for every work no matter it receives an award, or not, all rights will be reserved by Mersin Doga College. The Works must not belong to somebody else, copied or fake. Each parent must accept these terms of contract.

Age Group and Date of Birth :
Student's name and surname :
School ( Address-Town-City-Country):
Home Address :
E-mail ( Student-School) :
Telephone (Home/School) :
Fax ( Home / School ) :
Country Name :

## AWARDS :

### (05-07) AGE GROUP

1. Vestel ONYX Tablet PC  
WIFI VP10
2. Camera
3. I-Pod

### (08-10) AGE GROUP

1. Vestel ONYX Tablet PC  
WIFI VP70
2. Camera
3. I-Pod

### (11-13) AGE GROUP

1. Vestel ONYX Tablet PC  
WIFI VP70
2. Camera
3. I-Pod



# LOCAL

## MEMBERS OF THE JURY

- **Alim NESIC** : Painter
- **Essin, Prof. Vukobrenje** : Merzin University, Fine Arts Faculty, Drawing Department, Academic Member
- **Prof. Cefan Džurđević** : Merzin University, Fine Arts Faculty, Drawing Department, Academic Member
- **Asst. Prof. Orkun Çaribirci** : Merzin University, Fine Arts Faculty, Drawing Department, Academic Member
- **Zehra GÜLER** : Merzin Devlet Kızları Anadolu İhtisas ve Spor Yüksekokulu, Drawing Teacher

# INTERNATIONAL



**SCHOOL TYPE:** Kindergarten-Primary-School/Secondary School  
**AGE GROUPS:** (05-07) - (08-10) - (11-13)  
**INFORMATION ABOUT THE PRODUCTIONS:**

Subject	Free
Size	: 35-50 cm
Material	: Paper
Technique	: Free

**AWARDS:**

(05-07) Age Group	(08-10) Age Group	(11-13) Age Group
1. Vahid ÖZDÖK Tađić	1. Vahid ÖZDÖK Tađić	1. Vahid ÖZDÖK Tađić
QC 4193 4P10	QC 4193 4P70	QC 4193 4P70
2. Gökçe	2. Canim	2. Canim
3. Puning Set	3. Gökçe	3. Gökçe

**DATE:** 24 May 2014, Saturday, Time 12.00  
**PLACE:** Özel Merzin Doga Kızgözüokulu

**ORGANIZATION OF THE MERZIN DOGA COLLEGE:**  
 Gökbelen Mah. 33195 SK. Köpü Sok. 1 Temizlik/BAKIMCILIK  
 MERZİN ÜNİVERSİTESİ  
 Gökbelen Mah. 33195 SK. Köpü Sok. 1 Temizlik/BAKIMCILIK  
 TEL: 0 324 473 24 21 (9/10) FAX: 0 324 473 24 25

- OTHER INFORMATION ABOUT THE COMPETITION:**
- 1) Competitors will be ready with their papers and materials in Merzin Doga College garden on 24 May 2014, at 11.30 in the latest.
  - 2) Students will write their names and surnames behind their papers freely. Productions without names will not be evaluated.
  - 3) Prescribed by law of the 5816, for every work, no matter whether it receives an award, or not, all rights will be reserved by Merzin Doga College. The works must not belong to somebody else, copied or false. Each parent must accept these terms of contract.

**SCHOOL TYPE:** Kindergarten-Primary-School/Secondary School

**AGE GROUPS:** (05-07) - (08-10) - (11-13)  
**INFORMATION ABOUT THE PRODUCTIONS:**

Subject	Free
Size	: 35-50 cm
Material	: Paper
Technique	: Free

**AWARDS:**

(05-07) Age Group	(08-10) Age Group	(11-13) Age Group
1. Vahid ÖZDÖK Tađić	1. Vahid ÖZDÖK Tađić	1. Vahid ÖZDÖK Tađić
QC 4193 4P10	QC 4193 4P70	QC 4193 4P70
2. Canim	2. Canim	2. Canim
3. Işıl	3. Işıl	3. Işıl

**DATE:** 22 May 2014, Friday, Time 12.00  
**PLACE:** Özel Merzin Doga Kızgözüokulu

**ORGANIZATION OF THE MERZIN DOGA COLLEGE:**  
 Gökbelen Mah. 33195 SK. Köpü Sok. 1  
 MERZİN ÜNİVERSİTESİ  
 Gökbelen Mah. 33195 SK. Köpü Sok. 1  
 TEL: 0 324 473 24 21 (9/10) FAX: 0 324 473 24 25

- OTHER INFORMATION ABOUT THE COMPETITION:**
- 1) Each student can attend the competition with one work.
  - 2) Competitors must write their names and surnames, school addresses, telephone numbers and e-mail addresses if they have. Drawings without name will not be evaluated.
  - 3) Prescribed by law of the 5816, for every work, no matter whether it receives an award, or not, all rights will be reserved by Merzin Doga College. The works must not belong to somebody else, copied or false. Each parent must accept these terms of contract.

**doğa**  
K O L E J I  
On Doga Ismail Yildirim  
BASARI BOGA

**AMMET YESIL**

**PAINTING CONTEST**

**doğa**  
K O L E J I  
On Doga Ismail Yildirim  
BASARI BOGA

**THE SEVENTH INTERNATIONAL  
AMMET YESIL PAINTING CONTEST**

